
 

Protokół nr XVII/2025 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 27 marca 2025 r. 

                                                                                                                                                           

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 17:53.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Łukasz Mróz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, mieszkańców, zaproszonych gości oraz 

wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 11 radnych; nieobecni: Adam Bełczącki, 

Sebastian Łukasiewicz, Przemysław Marciniak, Krzysztof Śliwowski.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/273/2021 z dnia 28.10.2021 r. w sprawie opłaty targowej; 

b) w sprawie zmiany uchwały nr LXIII/494/2023 w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie 

projektów budowlanych w ramach dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków; 

c) w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej Lądka-Zdroju nr LXVII/487/2023 z dnia 

31.08.2023 r. w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania; 

d) w sprawie przyjęcia sprawozdania za 2024 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny oraz potrzeb związanych z realizacją zadań; 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Lądek-Zdrój i 

Gminą Paczków dotyczącego świadczenia usług mieszkańcom Gminy Lądek-Zdrój w postaci 

zapewnienia miejsc w mieszkaniach wspomaganych; 

f) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego;  

g) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

wspomaganych.  

3. Rozpatrzenie projektu i podjęcie rezolucji w sprawie zmiany zasad udzielania pomocy 

finansowej w formie zasiłków celowych dla osób poszkodowanych w wyniku powodzi we 

wrześniu 2024 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad.                                                                                       



                                                                                                                                                 

Poddano pod głosowanie protokół nr XV/2024 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 27 

lutego 2025 r. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych; radni przyjęli protokół - 11 głosów „za” 

- jednogłośnie. 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr XVI/2024 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju z dnia 11 marca 2025 r. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych; radni przyjęli protokół 

- 11 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

2. Analiza zabezpieczenia mieszkańców Gminy Lądek-Zdrój w zakresie podstawowej 

oraz specjalistycznej opieki zdrowotnej oraz współpraca z Naczelnym Lekarzem 

Uzdrowiska - spotkanie z przedstawicielami podmiotów opieki zdrowotnej.  

 

Głos na temat zabezpieczenia mieszkańców Gminy Lądek-Zdrój w zakresie podstawowej oraz 

specjalistycznej opieki zdrowotnej zabrali zaproszeni goście w następującej kolejności: Pan 

Zdzisław Puzio Dyrektor 23 Wojskowego Szpitala Uzdrowiskowo-Rehabilitacyjnego, Pani 

Aleksandra Sędziak Dyrektor ds. lecznictwa w Uzdrowisku Lądek-Długopole S.A. oraz lekarz 

internista Pani Anna Martynowska. 

Radni mieli możliwość zadawania pytań.  

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki i złożył podziękowania 

przedstawicielom 23 WSZUR w Lądku-Zdroju oraz Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A. za 

pomoc w zakwaterowaniu relokowanych mieszkańców po powodzi.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Część II. 

 

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

Na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju obecni byli Kierownicy jednostek organizacyjnych 

Gminy Lądek-Zdrój: Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Lądku-Zdroju Pani Małgorzata 

Pajor oraz Dyrektor Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju Pani Karolina Sierakowska. 

Radni mieli możliwość zadawania pytań Kierownikom poszczególnych jednostek.  

Pytanie o obchody Dnia Patrona Miasta Św. Jerzego zadała Radna Daria Skrobotun-

Strączyńska. 

Głos zabrała Pani Dyrektor CKiR w Lądku-Zdroju i omówiła plany związane z organizacją 

tego wydarzenia.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 



2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/273/2021 z dnia 28.10.2021 r. w sprawie opłaty 

targowej 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych Pani Barbara Szajnocha poinformowała, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 11 głosów 

„za” - jednogłośnie.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/83/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu  

z sesji. 

 

b) w sprawie zmiany uchwały nr LXIII/494/2023 w sprawie udzielenia dotacji na 

wykonanie projektów budowlanych w ramach dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych Pani Barbara Szajnocha poinformowała, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrał Radny Krystian Takuridis, który zaproponował 

spotkanie z Księdzem Proboszczem w sprawie ratowania zabytkowej Kaplicy św. Jerzego.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 11 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/84/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej Lądka-Zdroju nr LXVII/487/2023 z dnia 

31.08.2023 r. w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych Pani Barbara Szajnocha poinformowała, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 8 głosów 

„za”, 3 głosy „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/85/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie przyjęcia sprawozdania za 2024 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania 



rodziny oraz potrzeb związanych z realizacją zadań 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 11 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/86/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Lądek-Zdrój 

i Gminą Paczków dotyczącego świadczenia usług mieszkańcom Gminy Lądek-Zdrój w 

postaci zapewnienia miejsc w mieszkaniach wspomaganych 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 11 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/87/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 11 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/88/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach wspomaganych 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz poprosił o zabranie głosu Burmistrza 

Lądka-Zdroju.  

Burmistrz Tomasz Nowicki przedstawił treść autopoprawki do projektu uchwały.  



Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.   

 

Przystąpiono do głosowania nad autopoprawką do projektu uchwały, w głosowaniu imiennym 

wzięło udział 11 radnych; 11 głosów „za” - jednogłośnie. Autopoprawka została wprowadzona 

do projektu uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 11 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/89/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Rozpatrzenie projektu i podjęcie rezolucji w sprawie zmiany zasad udzielania pomocy 

finansowej w formie zasiłków celowych dla osób poszkodowanych w wyniku powodzi we 

wrześniu 2024 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie projektu rezolucji. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt rezolucji wraz z autopoprawką.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub również 

pozytywnie zaopiniował projekt rezolucji.   

Przystąpiono do głosowania nad rezolucją, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych; 11 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła Rezolucję nr XVII/2/2025 w sprawie zmiany zasad 

udzielania pomocy finansowej w formie zasiłków celowych dla osób poszkodowanych w 

wyniku powodzi we wrześniu 2024 r., która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki przedstawił radnym bieżące informacje dotyczące 

funkcjonowania Gminy Lądek-Zdrój. W swojej wypowiedzi poruszył m.in. następujące 

kwestie: problemy dot. wyburzeń uszkodzonych w powodzi nieruchomości; remont mostków 

w Stójkowie; wizyta u Wojewody Dolnośląskiego; kwestie budowy zbiorników w ramach 

redukcji ryzyka powodziowego; nowy właściciel budynku „Barbara”; remont mostu przy ul. 

Paderewskiego; przetarg na świetlicę w Szkole Podstawowej; przetarg na sieć wodociągową w 

Kątach Bystrzyckich; planowane remonty cząstkowe.  

 

Radni zadawali pytania do Sprawozdania z działalności Burmistrza Lądka-Zdroju dotyczące 

planowanych inwestycji. Pytania zadawali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz 

Mróz, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Weber, Krystian Takuridis. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 



5. Oświadczenia, wnioski radnych.  

 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis i zadał pytania dotyczące m.in.: nieoczyszczonego 

boksu na odpady przy ulicy Kościelnej; promocji w Gminie; zmiany uchwały w sprawie 

mieszkania za remont. Na zakończenie swojej wypowiedzi Radny w imieniu Pani Ewy Zadory 

zaprosił na spotkanie z przewodnikami, które ma się odbyć 5 kwietnia 2025 r.   

 

Głos zabrała Radna Dorota Kondracka i odniosła się do sprawy boksu przy ulicy Kościelnej 

poruszonej przez Radnego Krystiana Takuridisa.  

Nastąpiła krótka wymiana zdań na ten temat między radnymi.   

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Weber, który zadał pytania dotyczące 

m.in.: kładki koło Gwarka; stanu flagi na ratuszu; dofinansowania OSP w zakresie zakupu wozu 

strażackiego; wieży zegarowej.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz, który zaproponował, aby 

zaprosić Ministra Kierwińskiego i pokazać mu wsie po powodzi, zniszczone wiejskie drogi 

oraz uszkodzenia koryta rzeki.  

 

Głos zabrała Radna Magdalena Podyma i wyraziła poparcie dla wniosku 

Wiceprzewodniczącego Rady.  

 

Na pytania radnych odpowiedzi udzielali Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki oraz 

Zastępca Burmistrza Kazimierz Szkudlarek.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

6. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz 

Mróz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Pilarska 

         (-)  

 

 



 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 27-03-2025 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

    27 marca 2025 r. 

 


